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The 3rd World Low-carbon and Eco-economy Conference & the 7th China Green Food Expo
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International Living Lakes Conference

Seminar on cooperation with the 500 world top enterprises and the MNCs

Investment and Cooperation Promotion Conference of Central Enterprises in Jiangxi
Cooperation Promotion Conference for Strategic Emerging Industry

Investment Conference of Jiangxi Returning Entreprenurs

Modern Agricultural Industry Promotion Conference

Jiangxi “Going Global” Forum

The 12th Joint Conference of the Federation of Investment Promotion Agencies of China

o FEESMESE China Green Food Exhibition
o ESGEEFE China Green Building Exhibition
o “VLUPGXEIIF” IR "Beautiful Jiangxi Scenery" Scenery Exhibition
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Jiangxi E-commerce Exhibition
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尊敬的____________先生/女士： 





为促进绿色发展、循环发展、低碳发展，加快实现经济发展方式转变，商务部、国家发展改革委、科技部、财政部、环境保护部、住房城乡建设部、国务院国资委、国家旅游局、国务院侨办、中国贸促会等国家部委和江西省人民政府将于2014年11月21日-24日在江西南昌共同主办第三届世界低碳生态经济大会暨第七届中国绿色食品博览会。


本次博览会以“生态、开放、合作、共赢”为主题，届时将举办低碳与生态经济高峰论坛、世界生命湖泊大会、世界500强和跨国公司合作恳谈会、战略性新兴产业合作推进会、现代农业绿色食品项目推介会、江西“走出去”高峰论坛等专题活动和中国绿色食品展、中国绿色建筑展等展览展示。大会将邀请国家领导人、国家有关部委负责人；国（境）外政要、驻华使节、国际组织代表；国内外重要商协会负责人、知名企业家及专家学者等出席。


我们诚挚地邀请您莅临第三届世界低碳生态经济大会暨第七届中国绿色食品博览会，我们将热情做好各项服务工作。


谨此奉邀！








                                                             第三届世界低碳生态经济大会暨


第七届中国绿色食品博览会组委会


 


Distinguished Mr/Ms.______________,





To promote the green development, cycle development, low-carbon development, and accelerate the transformation of economic development mode, the 3rd World Low-carbon and Eco-economy Conference & the 7th China Green Food Expo will be held jointly by the Ministry of Commerce, National Development and Reform Commission，Ministry of Science and Technology，Ministry of Finance，Ministry of Environmental Protection，Ministry of Housing and Urban-Rural Development, State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council, National Tourism Administration, Overseas Chinese Affairs Office of the State Council, China Council for the Promotion of International Trade and other state ministries and Jiangxi Provincial People’s Government from Nov.21st to 24th 2014 in Nanchang, Jiangxi Province.


The Expo is featured on “ECOLOGY, OPENING, COOPERATION, WIN-WIN”. Series of events will be held, some thematic activities, such as Low-carbon and Eco-economy Summit, International Living Lakes Conference, Seminar on cooperation with the 500 world top enterprises and the MNCs, Cooperation Promotion Conference for Strategic Emerging Industry, Modern Agriculture & Green Food Promotion Conference, Jiangxi “Going Global” Forum, etc, and some exhibitions, like China Green Food Exhibition, China Green Building Exhibition, etc. State leaders, heads of related state ministries; overseas political figures, envoys from foreign embassies in China, representatives of international organizations; heads of domestic and overseas important trade associations, renowned entrepreneurs, experts and scholars will attend the Expo.


We sincerely invite you to attend the 3rd World Low-carbon and Eco-economy Conference & the 7th China Green Food Expo, and we will offer you full-service. 





We feel honored by your presence.   





Organizing Committee of the Expo











